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Hallituksen kokous 13/2022
Aika: 2.9. klo 14.15
Paikka: Ag D221.3

Hallitus: Läsnä:

Mirva Toivio
Philson Aden
Jyri Kohvakka
Valtteri Hiltunen
Alla Marchenko
Nio Piri
Mikko Röyskö
Erika Kannisto
Juuso Kinnunen
Enni Rajala
Henna Kokkonen
Samuli Aalto
Atte Heikkinen
Sara Peltoluhta

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
x (Saapui kohdassa 9g)
-
x
x
x
x
-
x
x
-
x

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio avasi kokouksen ajassa 14.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Philson Aden.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 11/22 seuraavilla muutoksilla:
Muutetaan kohta “Jyri saa vapaasti päättää baarikierrospäivän” muotoon
“sivuaineinfopäivän”.

Hyväksytään pöytäkirja 12/22 seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohtaan “kaikki jäsenlomakkeen täyttäneet” “(78 uutta jäsentä)”.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista muutoksitta/seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohdat 9b Sivuaineinfo ja 9c Baarikierros.
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Lisätään kohta 9b Welcome international students picnic
ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Jyri: ”Risteily tulee jiihaa, Jyri ilmoittanut yhteyshenkilön AfterLecturelle eilen. Lisäksi on
sovittu Syrinxin ja Radikaalin kanssa, että Ynnä hoitaa (ainakin tänä vuonna)
pääyhteyshenkilönä toimimisen AfterLecturen suuntaan.”
Huomio. Jyri on ilmoittanut itsensä After Lecturelle yhteyshenkilöksi. Mikolla on karkkia,
koska Jyri toi, Niolla on pikku Cokis ja Mirvalla leipä.

7. Jäsenet
Hyväksytään 24 jäsentä, Liite 1.
Kaksi vapaamuotoista hakemusta (Liite 2 ja 3), Mirva lukee kokouksessa.
Annetaan oikeus liittyä hakijalle 1 (Liite 2).
Annetaan oikeus liittyä hakijalle 2 (Liite 3).

8. Fuksit
Palataan.

9. Tapahtumat
a. Fuksitapahtumat

i. Varaslähtöpiknik
Oli ja meni hyvin, tuutoreilta tuli ohjelmaa. Kommenttina matikan fukseja
ei ollut juuri ollenkaan, laitetaan viestiä asiasta matikan laitokselle. Jyri
huomauttaa, että täydennyshaussa tuli lisää, pystyi vaikuttamaan asiaan.
Nio kuitenkin toteaa, että voidaan silti huomauttaa viestinnästä.

ii. Fuksivisa
Oli meni hyvin, Sohwi toimi hyvin, porukkaa oli paljon. Voittajat saivat
palkinnoksi skumppapullon. Voiton tiltin fuksit.

iii. Fuksikaraoke
Oli ja meni ihan kivasti, oli paljon porukkaa, paljon enemmän kuin
aikaisemmin. Oli hyvä tapahtuma.

iv. Fuksisauna
Oli ja meni kivasti, saunottiin, saunat oli lämpimiä. Erika kommentoi, että
EA-laukku mukaan ensi kerralla. Laukkua etsitty, etsitään lisää. Jyri
kommentoi, että hän on kuullut, että EA-laukku kulkee Läffän mukana.
Mikko sanoo, että joskus puhuttu, että se kulkisi Läffän mukana. Nio
sanoo, että muistelee, että Läffässä olisi miniversio, mutta
tulevaisuudessa varmistetaan, että sekä Läffässä on kunnollinen
EA-laukku, että muutenkin toinen matkassa.
TEK oli jakamassa makkaraa, kaikki meni.
Bussit toimi hyvin, bussi 1 oli ihan täynnä, toisessa oli tilaa. Paluumatkat
meni hyvin, kaikki palasivat bussiin oletettavasti. Bussiin 1 paluumatkalla
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oksennettiin, lasku tulee oletettavasti ja tiedetään kelle se sitten laitetaan.
Viltsu huomauttaa, että roskistelineitä oli aivan liian vähän. Mennyt rikki
ajan saatossa, selvitellään vastaisuudessa.
Jyri: ”Sain henkilökohtaisesti palautetta tapahtuman aikana jäsenistöltä:
’Olisi todella hienoa, jos myös alkoholittomat osallistujat otettaisiin
huomioon olvijuoksussa – tai että heille järjestettäisiin kanssa jokin
samankaltainen kisa.’ Sara kertoo, että sai Erikan kanssa samanlaista
palautetta. Nio kommentoi, että olisi hyvä miettiä tiimijakoja lisää, esim.
tiltinfukseja on aika vähän, tarvitseeko erillisen joukkueen, tulee paine
osallistua. Tapahtumassa otettiin huomioon, että kun tiltin fukseja ei ollut
tarpeeksi, täytettiin vanhuksilla.

v. Sopokahvit
Porukkaa oli hyvin paikalla, meininki oli rento. Osa oli alusta loppuun ja
osa saapui myöhemmin. Melkein kaikki tarjoiltavat meni. Tuorejuustoja ja
patonkia jäi yli, voi hyödyntää tapahtumissa. Viim. käyttöpäivän
lähestyessä myös muihin tarkoituksiin.

vi. Fuksikyykkä
Oli kivaa, oli paljon fukseja, jotka osallistuivat aktiivisesti. Olkapäitä meni
paljon, mietitään joku alkulämppä ensi kerralla. Mikko toteaa, että nurtsi ei
ollut paras, koska kartut ei oikein liikkunut niillä. Henna kommentoi, että
nurtsi toimi ihan hyvin pikkasen harjoittelun jälkeen. Jyri kertoo, että
hallituksen ulkopuolinen henkilö oli raahattu tuomarihommiin, eikä ollut
siitä kovin innoissaan. Ensi kerralla sanotaan selkeämmin, että jos ei
halua ei ole pakko.

vii. Syyskauden avajaiset
Oli ja meni ja oli paljon porukkaa. Yhteiselo muiden ajden kanssa sujui
hyvin (kaikki oli vähän omissa kasoissaan). Jyri toteaa, että joutui
toimimaan tapsakoordinaattorina ja kyselemään tapsakoordinaattorilta
asioista.
Jatkot meni kivasti. Tuli paljon porukkaa. Saadaan varmaan paljon rahaa
lipunmyynnistä.
Juuso kommentoi, että oli lähes tunnin ajan ainoana hallituslaisena
paikalla, voisi infota paremmin tulevaisuudessa jo etukäteen tällaisista
tilanteista. Jyrikin komppaa, että kannattaa kysyä apua, kun monella on
myös kokemusta tapsahommista.
Alla toivoo selvennystä Jyrin toimintaan tapsakoordinaattorina. Jyri toimi
Escissä drinkkilippujen jakajana ja teki ennakkosuunnitteluja päivän
aikana, huolehti tapahtuman kulusta, “toimi tapahtumakoordinaattorina”.
Lisähuomiona, että tästä ei sovittu etukäteen vaan tuli yllättäen Jyrin
kontolle, koska oli huolissaan tapahtuman onnistumisesta.

b. Welcome international students picnic
Maanantaina 5.9. klo 16 alkaen Mattilanniemen nurtsialueella. Erika ja Nio käy
sunnuntaina kaupassa, Mirva tuo tapahtumaan sovitushaalarit Ylistöltä. Nio
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tarvitsee avuksi porukkaa ja yleisestikin sosialisoimaan vaihtareiden kanssa. Jyy
on luvannut rahaa tapahtumaan. Nio ehdottaa, että budjetoidaan 70€ piknikin
tarjoiluihin, joista 50€ JYY maksaa meille takaisin. Samuli kannattaa.
Budjetoidaan 70€ piknikin tarjoiluihin, joista 50€ JYY maksaa meille takaisin.
Jyyltä saadaan myös ulkopelejä tapahtumaan. Nio pohtii tarjoiluja, että olisi
kahvia termarissa, kossua maistiaiseksi, riisipiirakoita, munavoita (ehkä),
salmiakkia ja muita suomalaisia karkkeja, mämmiä, faxerin sinistä. Mirva
ehdottaa patonkia ja rypäleitä, Nio kyseenalaistaa onko se perinteistä
suomalaista ruokaa. Sara ehdottaa, että vaihdetaan patonki ruisleipään. Sara
kysyy myös mites Salmari. Saa ehdotella vielä ennen Erikan ja Nion
kauppareissua. Kysellään TEKiä esim. paistamaan makkaraa, Mirva kyselee
Radin grilliä tai Loimulta.

c. Sivuaineinfo
Jyri: ”Pidetään keskiviikkona 7.9. klo 16:00 eteenpäin MaD202:ssa. Paikan päällä
on esittelemässä: tilastotieteeltä Harri Högmander, matematiikalta Juha
Lehrbäck, fysiikalta Jussi Maunuksela, tietotekniikalta Paavo Nieminen,
biologialta Tiina Hakanen, kemialta Tiina Kiviniemi. Mukana esittäytymässä
lyhyesti myös Loimu, sekä TEK.

Tapahtumaan on myös kutsuttu Syrinxin ja Radikaalin jäseniä, mutta heidän
suunnaltaan ei ole kuulunut mitään kuittausta.

Tapahtumaa on tähän mennessä jo mainostettu laitoksien säpölistojen kautta
(tällä viikolla keskiviikkona ja torstaina), sekä säpöllä ynnääjissä (tällä viikolla
alkuviikosta).”

d. Baarikierros
Jyri: ”Ynnän baarikierros järjestetään sivuaineinfon jälkeen keskiviikkona 7.9.,
lähtö mattilanniemestä noin klo 18. Vielä tarvitaan ryhmänvetäjiä! Tällä hetkellä
alustavasti tulossa kolme ryhmää.

Ravintoloista mukana on varmuudella Sohwi, Vihreä Haltiatar, Resina,
Teerenpeli, Helmi, Redneck ja Café Europa (jossa on opiskelijajuomaedut + Wine
Wednesday). Pommi ja Onni eivät ole varmistaneet mukana oloaan. ”
Enni on lupautunut yhdeksi ryhmänvetäjäksi.
Nio kommentoi, että koska baarikierros ei nyt ole matlujen yhteinen, onko ajateltu
ottaa sivuaineinfoon mahdollisesti eksyneitä matluja mukaan baarikierrokselle.
Todetaan ettei tarvetta, kuulemma ajeilla omat baarikierrokset.
Sopot miettinyt, että ei yhtä yv-vastaajaa paikan päälle, voisi mennä hankalaksi,
mutta voisi laittaa kuitenkin yhteystiedot eventtiin.
Mikko kysyy voisiko yv-vastaava olla ryhmänvetäjä, kuulostaa hyvältä.
Kirjoitetaan eventtiin ryhmänvetäjät ja säpöt.
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Juuso kysyy voisiko akuuteissa tapauksissa ryhmänvetäjä toimia yv-vastaavana
ja muuten olisi yksi yhteinen, kuulostaa hyvältä. Nio on tapahtuman yv-vastaava.
Juuso on vapaaehtoinen ryhmänvetäjäksi. Jyri on myös vapaaehtoinen.
Etsiskellään varalle vielä ihmisiä. Jatkopaikkana Esc, ei varausta. Ei ole vielä
katsottu onko siellä tuolloin jotain, selvinnee.

e. Ynnä goes satama-appro
Enni: “Kanta myyty loppuun, kaksi dumpin fuksia laittanut sähköpostia että osti
Ynnän kannasta lipun vahingossa. Asiasta olti yhteydessä Satama-approon,
eivät voi antaa nimilistoja tietoturvasyistä tai tarkistaa onko liput mennyt
ynnäläisille. Toivotaan että on.
Dumpin fukseille infottu että voivat käyttää itse lippunsa vaikka väärä lähtö.”
Huomautus, vain toinen fukseista kertoi olevansa dumpin fuksi, toinen ilmoitti
vain ostaneensa väärästä kannasta.
Juuso toivoo, että annetaan palautetta Dumpille asiasta.

f. Ynnä goes pride-kulkue
Aikatauluista tullut infoa, löytyy nettisivuilta. Info tullut JYYn kautta. JYYllä on
kokoontuminen 11 eteenpäin Kirkkopuistosta, ajatus lähteä yliopistoväen kanssa
yhdessä. Nio laittanut eventtiin, että 11 eteenpäin Ynnä kokoontuu myös
Kirkkopuistossa (Ynnän lipun alla), liitytään Jyyn kulkueeseen, lähtö ilmeisesti klo
12.

g. Fuksiaiset
Samuli kertoo Atten puolesta. Rasteja on 8-10, lisää halukkuutta rastien
pitämiseen on tullut. TEKin ja Loimun rastit on laskettu tähän. Atte kysyy
halutaanko TEKille ja Loimulle rastit, vähän epäkäytännölliset. Ei ole
sopimusvelvoitteita. Viltsu toteaa, että TEKiltä on tullut kyselyä rastista. Juusokin
toteaa, että olisi hyvien tapojen mukaista kutsua. Jyri toteaa, että kunhan ei tulee
ruuhkaa näille rasteille. Nio pohtii voisiko TEKin ja Loimun rastit järjestää niin,
että ne eivät kuulu kartalle, mutta ovat keskeisellä sijainnilla. Juusokin toteaa,
että voisi lisätä lisätehtävälistaan. Viltsu ehdottaa, että pitäisi saada suhteellisesti
enemmän pisteitä kuin muista lisätehtävistä. Samuli kertoo, että rastipaikkoja ei
ole valittu, budjetoinnista ei tietoa, viini muhii.
Erika muistuttaa EA-vastaavista (ihmisistä, jotka kiertelee). Selvitellään.
Kysellään hallituslaisia, jotka eivät ole pitämässä rasteja. Mukaan heille
vesipulloja, lämmintä mehua tms.
Nio kommentoi, että toivotaan vähäistä budjetointia fuksiaisten rekvisiittaan,
monesti eivät edes palaa Ynnälle ja ovat vähän turhia.
Sara kysyy holittomasta vaihtoehdosta. Sara myös kysyy, koska fuksiaisten
rasteista on ollut puhetta aikaisemmin, niin voisiko hallitus käydä ne etukäteen
läpi. Juuso komppaa ja toivoo, että rastien ja muun toiminnan henki olisi, että ei
tuhota fukseja.
Viltsu ehdottaa, että tapsat sopii tapsamiitin ja koko hallitus kutsutaan miittiin.
Miitissä käydään rastit ja fuksiaisten käytänteet ja tuodaan pääpointit seuraavaan
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halkoon.
Sara kommentoi, että tarvitaan yv-vastaava. Juuso on käytettävissä. Juuso on
tapahtuman yv-vastaava.

h. Kauppakadun appro
Enni: “Kanta myyty loppuun, ei kuitenkaan ekan päivän aikana, uskotaan siis että
kaikki halukkaat saivat lipun.” Sivulla ehkä joku bugi, näytti lähes heti
loppuunmyytyä. Kuitenkin saattaa johtua siitä, että ihmiset varasivat lippuja
ostoskoriin ja ne vapautuivat myöhemmin.
Sara ei saanut lippua, sillä sivut näytti loppuunmyytyä, kävi myös uudestaan
tarkistamassa ja oli myös silloin loppuunmyyty.

i. Fuksisitsit
Sitsit on 29.9., lipunmyynti aukeaa ma 12.9. klo 12 ja päättyy 21.9. klo 23.59.
Erika on tapahtuman yv-vastaava.
Muistetaan iltakoulu sitseistä. Käydöän iltakoulussa läpi sitsikäytännöt. Sara
kutsuu iltakoulun koolle, Jyri auttaa rakenteen pohdinnassa, Nio myös avustaa.
Sovitaan iltakoulu viikolle 38. Sara doodlettaa.

j. Muut
Mikko ehdottaa retkeilyvastaavana, että luontoretki Laajiksen laavulle
paistamaan makkaraa voisi tulla taas tänä vuonna tässä syyskuussa. Mikko
hoitaa kaiken. Muu hallitus saa tulla paikalle.
Fuksisaunan löytötavaroille olisi hyvä järjestää aika, jolloin niitä voi tulla
hakemaan. Aloitetaan käytäntö, että merkataan löytötavaroihin milloin ne on
kadonnut ja tietyn ajan päästä heivataan ne pois.
Jyri kommentoi, että märkiä löytötavaroita ei tulevaisuudessa jätetä myttyyn
jätesäkkiin.
Jyri sanoo, että ollessaan paikalla voi päästää ihmiset hakemaan löytötavaroita.
Lähtökohtaisesti Jyri on paikalla tiistaisin ekassa periodissa. Samuli laittaa
fuksisaunan löytötavaroista sähköpostia ynnääjiin.
Nio toteaa, että olisi hyvä hankkia laatikostosysteemi, jossa säilyttää
löytötavaroita. Viltsu voi ottaa koppia hommasta.
Enni ja Erika pohtinut Sippulanniemen luontopolkuretkeä, Erikakin voi vetää.
Tapsat myös miettii lisää alkoholittomia tapahtumia.

10. Liikunta
Viltsu Atten puolesta: “Ensi viikolla viimeinen ulkovuoro jonka jälkeen pitäisi alkaa
sisäliikuntavuorot. Atte ei ole vielä saanut varmistusta viikottaisen sisäliikuntavuoron
varauksesta.”

11. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Juuso kertoo, että ei ole kesän aikana pohtinut asiaa. Hoidettavia asioita on vielä
vähän. Juuso sanoo, että toimikunnan kokouksissa on sovittu kaikki, eikä
kokousta tarvitse enää järjestää. Juuso hoitaa rästihommat ennen ensi Halkoa.
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b. Muut
Ei muita toimikuntia.

12. Kunniakirjat ja mitalit
Nio kertoo, että on saanut tarjouksia. Selvittää ensi Halkoon ehdotuksen parhaasta
vaihtoehdosta. Mitaleihin tulee kaulaan pistettävät nauhat, joita mahdollisesti voi
muokata jälkeenpäin. Perinneohjesääntö ei sano, miten mitalia käytetään.

13. Sopoasiat
Ei sopoasioita sopoilta. Juuso huomauttaa, että kun joku toimii yv-vastaavana, olisi hyvä,
että hänellä olisi puhelimessa 112-sovellus, että paikkatiedot välitetään automaattisesti
soittaessa hätänumeroon. Sara kuitenkin huomauttaa, että myös osoitetiedot olisi aina
ennen tapahtumaa hyvä selvittää yv-vastaavalle, esim. jos soittaa päivystysnumeroon.
Erika huomauttaa, että jotta osoitetiedot välitetään, pitää soittaa 112-sovelluksen kautta.
Mirva kysyy onko fuksien stressikysely ja hyvinvointikysely mielessä, on.

14. Kopoasiat
Jyri: ”Fysiikan puolella toistaiseksi hiljaista.”
Sara kertoo matikan puolelta, että tenttiarkistosta on tullut viestiä, Korpin kautta ei voi
enää liittyä kurssille. Tenttiarkistoa pitäisi siirtää. Nio kysyy oliko puhetta että tenttiarkisto
siirrettäisiin nettisivuille. Mikko sanoo, että keväällä oli puhetta, pohdittiin myös TIMiä.
Sara sanoo, että laitokset ei halua ylläpitää ilmoittautumista mihinkään. Mikko toteaa,
että TIM olisi varmaan paras alusta. Mikolla on tentit tallella koneella.
Kokoustauko alkoi klo 15.30 ja päättyi klo 15.34.
Tenttiarkisto homma edelleen selvityksen alla. Juuso kysyy voidaanko vain ladata
sivuille. Mikko sanoi, että se pitäisi järjestellä. Tulevaisuuden kannalta TIM on paras,
koska se on helppo kenen vain ylläpitää. Mikko selvittää, kun vain ehtii. Viltsu kysyy
onko väliaikainen ratkaisu mahdollinen. Mikko sanoo, että toki, hoitaa tänään.

15. KV-asiat
Vaihtareille on esittäydytty, kandivaihtareille, KV-maistereille ja radmeppiläisille. Vaihtarit
on liittynyt hyvin ja ostanut haalareita. Piknik on maanantaina.

16. Kulttuuri
Erika ja Nio on pohtinut, että jotain käsityökerhon tapaista voisi laittaa pystyyn, esim.
joka kuukausi. Tapaamisilla olisi teema, mutta voi myös tulla tekemään omia projekteja.
Erika ehdotti turvalonkeroita keskosille ekaksi teemaksi. Erika ja Nio suunnitellut myös
ynnän villasukkia. Eka voisi olla viikolla 38.
Nio myös miettii lukupiiriä piakkoin.

17. Ympäristö
Ympäristövaliokunnan kokous on 5.9. Mikko on pohtinut Ynnän hiilijalanjäljen
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virhemarginaalia. Kattellaan asiaa. Mikko uskoo, että yli puolet Ynnän hiilijalanjäjestä
tulee kahvista ja telkkarista/pleikkarista.

18. Kehitysyhteistyö
Nio kertoo, että Ynnä goes verenluovutus olisi ma 19.9. 16 eteenpäin (varaus tehty
veripalveluun). Nio hoitaa yhteislähdön Mattilanniemestä.
TEK ja Loimu vastaavat eivät ole edistäneet asiaa lahjoitusjuoksusta.

19. Yrityssuhteet
Haalareita on sovitettu muutaman kerran ja haalareita on tilattu 77 kpl. Kollarit on myös
ollut sovitettavissa ja YnnäMerch verkkokauppa menee kiinni tämän viikon sunnuntaina
4.9. Merchiä on mainostettu.
Yrkät kysyy halutaanko tilata omat sovitushaalarit. Henna huomauttaa, että viime vuoden
fuksien haalareissa on valkoiset logot, vaikka yleensä on vaaleansiniset. Millaiset tänä
vuonna? Sara kysyy onko logot ollut valkoiset ja ajankuluessa ottanut väriä, vai oikeasti
vaaleansiniset. Jos ilman lisämaksua saa vaaleansiniset logot, niin otetaan ne. Yrkät
pohti, että voisi odottaa vuoden, koska jos uusi toimittaja onkin huono, niin vaihtaessa
pitäisi taas tilata uudet. Kiitetään myös radia sovitushaalareiden lainasta. Jyri kysyy onko
budjetissa varaa sovitushaalareihin. Henna myös huomauttaa, että kangaskasseja
tilataan se 50, mistä aiemmin puhuttiin. Haalarimerkkiasioihin palataan tulevassa
halkossa.

20. Muiden sektorien kuulumiset
Juuso kertoo tiedottajana, että pääasiallinen tiedotus olisi hyvä siirtää esim.
telegram-yhteisöön. Asiasta keskustellaan. Juuso tekee ensi Halkoon esityksen asiasta.
Mikko kertoo, että nettisivut pyörii ja fuksipassikin, passiin on rekisteröity 29 fuksia. Tänä
vuonna 180 pistettä on johtava pistemäärä tällä hetkellä. Mirva kommentoi, että fuksien
kommentit fuksipassissa on ollut pääasiallisesti erityisen hyviä (ei vain “haettu”).
Mirva muistuttaa matlumiitistä (ti 6.9. klo 17). Kaikki lukekoon asialistan etukäteen ja
pohtikoon omat pointit etukäteen. Tehkää pohjaesityksiä. Miitti loppuu klo 19.30.
Aloitetaan tasan 17, eli kaikki ajoissa paikalle. Taukoja on ajoitettu.

21. Edustukset
a. JANO 35v. (10.9.)

Ei lähtijöitä. Jyri kommentoi, että Tomi Haapamäki on JANOn hallituksessa, jos
halutaan antaa joku muistaminen. Nio ehdottaa, että budjetoidaan 20€ JANON
vujulahjaan. Samuli kannattaa. Budjetoidaan 20€ JANON vujulahjaan.

b. JYY 88v. (24.9.)
No comment.

c. Asteriski 50 v. (1.10.)
Viltsu ja Henna lähtee, jee. Ensi viikolla miettivät vujulahjaa.

d. Hiukkanen 33v. (8.10.)
Kutsu vain yhdelle (1) henkilölle. Teema on Harry Potter. Ilmo päättyy 14.9. klo



Ynnä ry, hallituksen kokous 13/2022 9/10

00. Kerkiää vielä pohtimaan.

22. Sauna
Mirva kertoo Kirilin puolesta, että fuksisaunassa Läffän lauteelle on ilmestynyt punaisella
tussilla “Pörssi was here”. Kiril pohtii, pitäisikö tapsojen laittaa jonnekin näkyviin, että
perseillä saa, mutta ei tämmöstä, koska tulee järjestäjille kuluja. Jyri kommentoi, että
tiedossa voi olla eräs fuksi, joka voisi olla syypää. Asiasta voisi laittaa säpöä ynnääjiin.

23. Budjetoinnit
Valtteri kysyy, että voiko Ynnä sponssata fuksisuunnistuksen palkintoja. Mikko
kommentoi, että miksei. Viltsu toteaa, että voisi tulevaisuudessa kysyä aikaisemmin,
mutta miksi ei. Nio kommentoi, että ei haittaa, ettei mainostettu, että sponsored by Ynnä,
koska tutorit tehnyt hyvää duunia. Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan 6€
fuksisuunnistuksen palkintosuklaaseen. Mikko kannattaa. Budjetoidaan 6€
fuksisuunnistuksen palkintosuklaaseen.

24. Hankinnat
Laturit ja johdot on saapunut Potentiaalikuopalle.

25. META
Sara kertoo, että sopot on kirjotellut yv-vastaavan tiedotteen, jonka voisi ensi viikolla
julkaista sivuilla ja mainostaa IGssä.
Mirva kertoo, että TEK on kysellyt, onko kahveja laskutettu. Ei ole. Viltsu laittaa Valtterille
tarkempaa infoa. Mirva nostaa esille, että on noussut huolta riittääkö kahvibudjetti, kun
kahvin hinta on noussut. Mirva kysellyt lisäsponssia TEKiltä, hyvin mahdollista,
selvitellään. Kahvibudjettiä on jäljellä enää 300€.
Nio kertoo, että hankkivat su kauppareissulla teetä Potentiaalikuoppaan.
Jyri pohtii, että voisi pyytää esim. 800€, koska hinta on noussut paljon ja kulutus paljon.
Mirva kyselee. Myös voidaan kysellä lisäsponssia muiltakin yrityksiltä/järjestöiltä. Mikko
kysyy voisiko kysellä kahvitastingiä, joltain paikalliselta toimijalta.

26. Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous tiistaina 13.9. klo 16.15.

27. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen kello 16.10.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 24.8.-2.9.2022
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3. Vapaamuotoinen hakemus 2
4. Kokouksen 13/22 budjetoinnit
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